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ZAPISNIK 
sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 07. srpnja 2011. godine u Velikoj vijećnici Grada Delnica 
s početkom u 15:05 sati 

 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mladen Mauhar, Tomo Vučić, Tomislav Kezele, Josip 
Gašparac, Jadranka Kruljac, Franjo Jakovac, Ljubica Vujnović, Miroslav Mihelčić, Alen 
Janjušević, Josip Horvat, Jelena Pavić Mamula, Gordana Savić i Ivica Briški. 

Arijana Šercer i Robert Abramović su opravdali svoji izostanak 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: gradonačelnik Marijan Pleše, 
zamjenica gradonačelnika Maja Kezele, pročelnica Gordana Piskač, direktor „Risnjak-
Delnice“ d.o.o. Nikola Muvrin, direktor GSC Runolist d.o.o. Damir Majnarić, predsjednici 
MO Danijel Popović, Silvija Mulc, Antun Štimac, Vlasta Kovačević, predsjednica Odbora za 
financije i proračun Lidija Žagar te djelatnici JUO-a Tomislav Mrle, Đulio Jusufi, Davorka 
Grgurić, Petra Mrle i Tibor Briški. 

Sjednici prisustvuju novinari Marinko Krmpotić, Nenad Lučić i Barbara Renka. 

Predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar otvara 19. sjednicu Gradskog vijeća. 
Konstatira da je prisutno trinaest vijećnika i da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

Primjedbe na zapisnik imaju Ivica Briški koji kaže da na 3. stranici njegovog izlaganja 
treba izmijeniti 18.000 kn na 18.000 EUR, te Josip Horvat s obzirom da je naveden 
predstavnik Novog lista koji nije bio prisutan. 

Predsjednik Mladen Mauhar daje na glasanje usvajanje tih primjedbi i konstatira da su 
primjedbe jednoglasno prihvaćene. Nakon toga daje zapisnik na glasanje i konstatira da je 
zapisnik s 18. sjednice Gradskog vijeća jednoglasno prihvaćen. 

 

Predsjednik predlaže sljedeći 

DNEVNI RED 

1. Zaključak o prijedlogu izmjene Društvenog ugovora GSC Runolist d.o.o. Delnice 
2. Odluka o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za Grad Delnice 
3. Zaključak o provođenju Programa međugeneracijske solidarnosti „Pomoć u kući 

starijim osobama“ 
4. Vijećnička pitanja 
5. Odluka o prvim izmjenama i dopunama proračuna Grada Delnica za 2011. godinu s 

projekcijom za 2012. i 2013. godinu 
6. Izmjene i dopune plana razvojnih programa za 2011. godinu s projekcijom za 2012. i 

2013. godinu 
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7. Zaključak o primanju na znanje Izvješća državnog ureda za reviziju 
8. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o načinu obavljanja komunalnih djelatnosti 
9. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o javnim priznanjima Grada Delnica 
10. Odluka o izmjeni i dopuni PPU-a Delnice 
11. Odluka o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2011. godini 
12. Odluka o izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u 2011. godini 
13. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o agrotehničkim mjerama te uređivanju i 

održavanju poljoprivrednih rudina na području Grada Delnica 
14. Zaključak o Izvješću o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2011. Godine 

 

Predsjednik daje na glasanje Dnevni red i konstatira da je jednoglasno prihvaćen. 

 

 

Točka 1. 

Direktor GSC Runolist Damir Majnarić kaže da je ideja da se stavi naglasak na 
djelovanje firme, buduće poslovne aktivnosti i prostor na kojem firma djeluje. Smatra da ime 
Runolist nije doprinio identifikaciji tvrtke već je pozornost skrenuta s osnovnog smisla, a to je 
da se bavi sportskom djelatnošću i da djeluje na području Gorskog kotara. Kaže da proširuju 
djelatnost: upravljat će Kaštelom Zrinski, dodaju turističku djelatnost i graditeljstvo. 

Predsjednik otvara raspravu. 

Ivica Briški podržava promjenu imena i proširenje djelatnosti i postavlja pitanje Damiru 
Majnariću u kojoj fazi je Hotel Sport? 

Damir Majnarić odgovara da je projektna dokumentacija za Hotel Sport gotova, 
parcelacijski elaborat je također gotov te je potrebna elektroenergetska suglasnost. Predviđa 
da bi troškovi bili oko 20.000.000 kn koje bi trebali riješiti kreditom. 

Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o prijedlogu izmjene 
Društvenog ugovora GSC Runolist d.o.o. Delnice koji je jednoglasno prihvaćen. 

Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 2. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 
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Gradonačelnik Marijan Pleše kaže da se stavi samo Goranski sportski centar d.o.o. 
Delnice s obzirom da je sada ime promijenjeno. 

S obzirom da se nitko nije javio za raspravu Mladen Mauhar daje na glasanje Odluku o 
utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za Grad Delnice koja je 
jednoglasno prihvaćena. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika 

 

 

Točka 3. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Gradonačelnik kaže da je program nakon četiri godine realiziran te da je odlučeno da se 
radi u suradnji s Udrugom umirovljenika s obzirom da oni poznaju problematiku. Dodaje da 
će se zaposliti sedam ljudi. 

Predsjednik otvara raspravu 

Jelena Pavić Mamula kaže da u proračunu vidi i Program međugeneracijske solidarnosti 
i Gerontodomaćice i postavlja pitanje da li će postojati oba programa ili se Gerontodomaćice 
zatvaraju? 

Gradonačelnik odgovara da će tih sedam djelatnika preuzeti i Gerontodomaćice i 
Program međugeneracijske solidarnosti. 

Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o provođenju Programa 
međugeneracijske solidarnosti „Pomoć u kući starijim osobama“ koji je jednoglasno 
prihvaćen. 

Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 4. 

Slijedom prijave predsjednik poziva vijećnike da postave svoja pitanja. 

1. Tomo Vučić postavlja pitanje gradonačelniku da li će 350.000 kn dobivenih od 
Ministarstva regionalnog razvoja, šumarstva i vodnog gospodarstva biti dostatna za 
kružni tok, a ako ne da li će se tražiti još i od koga? 
Gradonačelnik odgovara da će sredstva jako dobro doći ali da ona neće biti dostatna te 
da se razgovaralo s ministrom Božidarom Pankretićem da bi još pomogli. Tako bi se 
moglo realizirati i neke druge projekte. 
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2. Josip Gašparac želi da mu gradonačelnik pojasni navodno odbijanje suradnje s 

inozemnim partnerom 
Gradonačelnik odgovara je već ranije odgovorio da nije istina da je samovoljno 
izbjegao suradnju te da postoje zapisnici gdje se vidi tko je i što radio i da će svi 
Vijećnici pismeno dobiti odgovor gdje će se vidjeti tko je tu samovolju provodio. 
 

3. Franjo Jakovac postavlja pitanje gradonačelniku da li se poštuju rokovi i do kada će 
kružni tok biti gotov te da li će se ulice vezane na kružni tok sanirati? 
Gradonačelnik odgovara da je rok do kraja srpnja. Dio ulica će se sanirati te bi se 
možda Radićeva ulica do stadiona uredila. 
 

4. Alen Janjušević pita gradonačelnika koje projekte je Grad Delnice pripremio i iz koji 
područja za kandidaturu za strukturne fondove? 
Gradonačelnik kaže da je pripremljeno nekoliko projekata od nastavka projekta 
Pročistača, Svijet nature te se razmišlja o projektima prema Petehovcu. 
Alen Janjušević nije zadovoljan odgovorom i htio bi konkrektne nazive projekata. 
Gradonačelnik odgovara da je naveo nekoliko projekata i da se može govoriti o 
toplovodu, uređenju Supilove ulice te da ima puno projekata koji su u pripremi i 
ponavlja nazive projekata Pročistač i Svijet nature. 
 

5. Jelena Pavić Mamula postavlja pitanje gradonačelniku da sli su dobiveni rezultati 
Studije utjecaja na zdravlje postojeće peletarnice i buduće toplane i kako je moguće da 
bez znanja građana bude postavljena antena VIP-a na zgradi bivšeg goraninovog 
skladišta u blizini naselja? 
Gradonačelnik odgovara da su ga građani upozorili na antenu te da ju je i sam vidio ali 
Grad nitko nije kontaktirao. Vlasnik tih prostora ubire najamninu, a mi možemo samo 
pričati i pisati što je i napravio. Studija utjecaja na zdravlje nije napravljen. Studiju 
treba platiti onaj tko to traži. U proračunu nema sredstva za to ali da ih na neki način 
treba osigurati. 
 

6. Ivica Briški pita što se napravilo u zadnji šest mjeseci u vezi bežičnog interneta? 
Gradonačelnik kaže da je dobivena suglasnost o Hrvatskih šuma da se može na 
Lovački dom instalirati tu antenu i u donjim prostorijama instalirati kompjuter i sve 
što je popratno. 
Ivica Briški kaže da je to zavaravanje. 
 

7. Miroslava Mihelčića zanima da li se planira i kada definitivno završiti ulice A. 
Starčevića, Radićevu i Matice hrvatske te kada će u tim ulicama kanalizacija biti u 
funkciji? 
Gradonačelnik kaže da će kanalizacija biti u funkciji kada se napravi pročistač. Ove 
godine pokušati će se riješiti Radićeva kompletno, a druge ulice će se probati riješiti 
barem djelomično. Ako se nešto ne stigne, kojih stotinjak metara, to će se pokrpati pa 
će se kasnije uređivati. 
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8. Gordana Savić pita gradonačelnika da li razmišlja o mogućim troškovima u slučaju 

ozljede djece na igralištu u Lučicama s obzirom da nije adekvatno uređeno za djecu? 
Gradonačelnik kaže da će se to pokušati sanirati, ne može reći kada ali će se probati 
napraviti što hitnije. 
 

9. Tomislav Kezele pita gradonačelnika da li je točno da se između kuća i groblja planira 
raditi cesta ili se misli samo urediti postojeći put i koliko će to koštati? 
Gradonačelnik kaže da se cesta ne misli tu raditi nego kraj Gasketa prema toplani. 
Postoji mogućnost da se naprave neki sitniji zahvati na postojećem putu i troškovi ne 
bi bili veliki. 
 

10. Tomo Vučić pita Gordanu Piskač kada će se sanirati prometnica prema Vučniku gdje 
je kanalizacijska šahta propala 25 cm? 
Gordana Piskač kaže da je upoznata s problemom i da se ne radi o kanalizacijskoj 
šahti već od vode. Komunalac d.o.o. je upozoren i rade na tome. 
 

11. Alen Janjušević postavlja pitanje Gorani Piskač kako je moguće vršiti javni uvid 
prostorno plana uređenja autobusne stanice bez da sjednici prisustvuju članovi Odbora 
za prometno i prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša 
i traži da preko Radija Gorski kotar ili novina odgovori zašto ti ljudi nisu bili pozvani. 
Gordana Piskač kaže da se ne radi o jednoj sjednici nego o 15 dana javne rasprave. 
Javna rasprava oglašena je u Službenim novinama, putem oglasa i Radija Gorski 
kotar. Pozivi se nisu posebno slali jer se smatralo da svi znaju jer se već godinu dana 
priča o autobusnoj stanici. 
Alen Janjušević nije zadovoljan odgovorom jer je dužnost obavijestiti članove Odbora. 
Gordana Piskač odgovara da je ispunjeno sve što se zakonom nalaže. 
 

12. Gordana Savić postavlja pitanje gradonačelniku tko je zadužen za održavanje ako 
vlasni te parcele to ne čini? 
Gradonačelnik odgovara da se već lani dio Delnica počeo kositi. Grad pokosi i pokuša 
naplatiti preko komunalnog poduzeća onome tko je upisan u gruntovnicu ali te parcele 
često nisu sređene. 
Gordana Savić nije potpuno zadovoljna odgovorom je se radi o parceli na Vučniku i u 
blizini gdje ona stanuje gdje se zna vlasnik. 
Gradonačelnik kaže da se središte uređuje te da se ne može svaku parcelu očistiti. 
 

13. Ivica Briški pita Gordanu Piskač da li je istina da je gradonačelnik smogao snage i 
sporne dnevnice vratio Gradu? Traži usmeni i pismeni odgovor. 
Gordana Piskač kaže da usmeni ne može dati i da će dobiti pisani odgovor kada 
provjeri u računovodstvu. 

14. Tomislav Kezele pita gradonačelnika da li postoji mogućnost da se vježbenika 
angažira da preuzme realizaciju projekta bežičnog interneta. 
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Gradonačelnik odgovara da mogućnost postoji ali treba vidjeti papirologiju jer je on 
volonter. 
 

15. Gordana Savić nije zadovoljna dostavljenim odgovorom na postavljeno pitanje s 
prethodne sjednice Gradskog vijeća (Tko je i kada donio Odluku o ne naplaćivanju 
kazne za nepropisno parkiranje u Delnicama?) i smatra da je ovaj odgovor dan ljudima 
koji nemaju mozga. 
Predsjednik Mladen Mauhar zahtijeva od gradonačelnika i pročelnice da u pismenom 
obliku pojasni i proširi odgovor kako bi vijećnica shvatila što su time htjeli reći. 

 

 

Točka 5. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Đulio Jusufi govori da su prve izmjene i dopune proračuna Grada Delnica za 2011. 
godinu s projekcijom za 2012. i 2013. godinu u skladu sa Zakonom o proračunu. Rebalans je 
donesen zbog viška prihoda poslovanja iz prethodnih godina. U Posebnom dijelu proračuna 
sve je objašnjeno. Došlo je do prenamjene rashoda iz jednog razreda u drugi te je višak od 
1.200.000 kn prerasopodijeljen. 

Mladen Mauhar otvara raspravu. 

Gordana Savić kaže da je dan ranije održana sjednica Odbora za gospodarstvo, 
obrtništvo i poduzetništvo pa bi htjela pročitati mišljenje Odbora. Dodaje da su uglavnom svi 
primici smanjeni. Naglasak stavlja na povećanje troškova za JUO. Navodi primjer Općine 
Viškovo koja ima oko 18.000 stanovnika i 12 zaposlenih, a Delnice imaju oko 6.000 
stanovnika i 22 zaposlena u Gradskoj upravi i još rastu troškovi plaća. Podsjeća da je na 
nekoliko zadnjih sjednica gradonačelniku postavljano pitanje za cestu za Lovački i svaki puta 
je rekao da to nije u ingerenciji Grada, a sada je 150.000 kn namijenjeno za to. Postavlja 
pitanje kako su se sada našli novci za to kada je prije uvijek to odbijao?  

Gordana Piskač odgovara da je podloga za klizalište skinuta zbog toga što županija u 
cijelosti financira postavljanje podloge, a sredstva su prebačena na skakaonicu. Ratrak je 
kupljen 2005. godine na leasing i ostalo je dvije godine otplate. Do sada je GSC d.o.o. to 
plaćao iz povrata PDV-a, a s obzirom da se povrat PDV-a smanjio stavljen je u proračun. 
600.000 kn za autobusnu stanicu predviđeno je zamjenu infrastrukture, a promjene na cesti 
financirat će financijer trgovačkog centra. Kapitalni projekti EU ukidaju se zato što ta dva 
projekta nisu dobivena. Lovačka cesta je stavljena u plan jer je loša. S Hrvatskim šumama 
dogovoreno je da oni taj iznos odrade na dijelu gdje to mogu. Toplovod nije predmet 
rebalansa s obzirom da se čeka da se raspiše natječaj i da se onda može prijaviti. 
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Đulio Jusufi kaže da je za povećanje sredstava za JUO sve objašnjeno i da nema 
nikakvih promjena. Jedino povećanje je kod projekta „Pomoć i kući starijim i nemoćnim 
osobama“. 

Gordana Savić podsjeća da je na pretprošlom vijeću postavila pitanje za autobusnu 
stanicu, koliko će to koštati Grad i rečeno je oko 25.000 kn te da nije rečeno vijećnicima da će 
trebati zamijeniti infrastrukturu. Pita i kada će se početi primjenjivati odgovarajući ISO 
standardi u radu Gradske uprave? 

Gordana Piskač govori da ISO standardi nisu obveza i da će krenuti kada se budu u 
proračunu osigurala sredstva za provođenje tog programa. Za autobusnu stanicu kaže da je 
vjerojatno mislila da se odnosi na projekt izmjene PPU-a 

Gordana Savić kaže da svi znaju da ima većih problema od mijenjanja infrastrukture na 
autobusnoj stanici te da se time pogoduje privatnom investitoru. 

Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o prvim izmjenama i 
dopunama proračuna Grada Delnica za 2011. godinu s projekcijom za 2012. i 2013. 
godinu. koja je prihvaćena sa osam glasova za, četiri protiv i jednim suzdržanim glasom. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika 

 

 

Točka 6. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Mladen Mauhar otvara raspravu. 

Jelenu Pavić Mamula zanima zašto se nigdje ne može vidjeti projekt Jaslica 

Alen Janjušević bi volio vidjeti planirana sredstva za uređenje Gradske vijećnice jer se 
ovako ne može raditi i ponovo postavlja pitanje Gordani Piskač koji će se projekti dati na 
natječaj za strukturne fondove EU, jesu li spremni i kako se zovu? 

Gordana Piskač kaže da ima više spremnih projekata od komunalne infrastrukture u 
dvije poslovne zone, projekt Jaslica i Dječji vrtić, Pročistač, nerazvrstane ceste, Supilova 
ulica, dogradnja klizališta, Hotel. 

Alen Janjušević govori da to nisu projekti Grada. 

Josip Horvat želi pohvaliti čišćenje parka ali dodaje da je staza u kriminalnom stanju i 
misli da je to investicija grada koja bi se trebala napraviti. 

Gordana Piskač govori da je staza bila dio projekta prijavljenog prema EU ali nije 
prošao. Slaže se sa stanjem staze i razmišlja se da li samo pokrpati postojeći asfalt ili osigurati 
veća sredstva i to urediti kako treba. 
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Josip Horvat kaže da se stalno razmišlja ali on želi konkrektni plan. Navodi primjer 
autobusnog kolodvora koji je isforsiran. 600.000 kn koji su predviđeni – to su radovi koji bi 
eventualno mogli biti. Oni nisu u planu i njih se stavlja a konkrektne stvari koje treba odmah 
isfinancirati se ne stavlja. 

Ivica Briški kaže da u državi imamo situaciju da vladajuća stranka ubija državu na 
odgodu. Dodaje da nas vode događaji, a ne plan te da imamo možda jedan, polovično 
spreman, projekt za kandidaturu. Žalosno je da tri godine od otvaranja klizališta ne možemo 
staviti podlogu te da se treba pozabaviti okolišem dvorane. Pročistaču treba dati apsolutnu 
pažnju te ako treba pozvati ljude koji su stručnjaci. Naglašava da se je bolje u projektiranju 
odrediti za dvije stvari i riješiti ih nego više stvari pa ih se ne riješi. 

Damir Majnarić kaže da mu je žao što nije bio na Odboru i želi pojasniti neke stvari. 
Predviđena sredstva za podlogu za dvoranu od Grada 175.000 kn i 350.000 kn od županije su 
dovoljna te se nije odustalo već se malo otegnulo. Za skakaonicu govori da je Nadzorni odbor 
donio zaključak da se pokuša realizirati izgradnja dvije skakaonice (8 i 15 metara). Lokacijska 
dozvola je dobivena za tri skakaonice (8, 15 i 30 metara) pa se ne može ići u izgradnju jer bi 
trebalo napraviti lokacijsku faznost izgradnje što zahtijeva promjenu lokacijske dozvole te je 
on predložio da se rebalansom preusmjere sredstva za izgradnju se tri skakaonice. 
Pretpostavlja da bi 600.000 kn koliko je prikupljeno bilo dovoljno za realizaciju sve tri 
skakaonice. 

Ivica Briški kaže da se iz političkih razloga prije nije htjelo ići na ruku Hrvatskim 
šumama, a posebno Robertu Abramoviću. Sada je nova politička ljubav i izdvaja se 150.000 
kn. 

Gordana Savić postavlja pitanje predsjedniku Mladenu Mauharu pitanje što ona ovdje 
radi jer je rečeno da će se stavka za cestu za Lovački drugačije realizirati i koga se tu laže? 

Mladen Mauhar kaže da je njoj potrebnije dodatno i opširnije objašnjenje. 

Maja Kezele govori da će u protuvrijednosti zemljane radove na drugim lokacijama 
odraditi Hrvatske šume. 

Gradonačelnik dodaje da je isto to rekao Mladen Mauhar ali da ona to ne razumije i da 
joj malo fali. 

Gordana Savić traži od gradonačelnika da se ne ponaša tako bezobrazno, da joj je dosta 
uvreda i u 16:35 sati napušta sjednicu. 

Mladen Mauhar traži od Alena Janjuševića da napusti sjednicu nakon što je rekao 
„Gradonačelniče, baš ste koji puta đubre“. 

Josip Horvat kaže da je Gordana Savić u pravu i da vijećnici znaju što ona doživljava od 
gradonačelnika. 

U 16:36 sjednicu napuštaju vijećnici SDP-a: Alen Janjušević, Jelena Pavić Mamula i 
Josip Horvat 
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Predsjednik zaključuje raspravu, kaže da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje (9 
vijećnika) i daje na glasanje točku 6.: Izmjene i dopune plana razvojnih programa za 2011. 
godinu s projekcijom za 2012. i 2013. godinu koja je prihvaćena sa osam glasova za i 
jednim suzdržanim glasom. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 7. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Uvodno obrazloženje dao je Đulio Jusufi u kojem govori da su jedinice lokalne 
samouprave u obvezi obavljanja revizije. Mišljenje je uvjetno kao i u svim gradovima i 
općinama u RH. Ove godine ide u proceduru novi zakon gdje JLS neće biti u obvezi godišnje 
revizije. U nalazu se navodi da su primjedbe tehničke naravi. Točka vezana za sređivanje 
imovinsko – pravnih odnosa s komunalnim društvima je problem na državnoj razini i niti 
jedan grad nema sređene odnose s komunalnim društvima. Unutarnja financijska kontrola se i 
dalje treba unaprjeđivati i napravljeni su oni koraci koji su bili propisani datumom. 

Mladen Mauhar otvara raspravu. 

Ivica Briški kaže da uloga revizije nije samo nadzorna nego i edukativna. Pomaka ima 
na bolje (imovina Grada je proknjižena, financijski izvještaji istovjetni su bilancama, uvedena 
je proračunska pričuva). Smatra da negativne nalaze Državne revizije treba proslijediti 
nadležnom državnom odvjetništvu. 

Đulio Jusufi odgovara da se svi uvjetni nalazi revizije prosljeđuju Državnom 
odvjetništvu. 

Predsjednik zaključuje raspravu i dodaje da se o ovoj točki ne glasuje. 

 

 

Točka 8. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Uvodno obrazloženje daje Gordana Piskač i kaže neke djelatnosti nisu bile navedene u 
Odluci te su sukladno nalazu revizije sada navedeni. Prema „Zakonu o vodama“ vodoopskrba 
i kanalizacija prestale su biti komunalne djelatnosti. 

S obzirom da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Mladen Mauhar daje na 
glasanje Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o načinu obavljanja komunalnih 
djelatnosti i zaključuje da je jednoglasno prihvaćena. 
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Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika 

 

 

Točka 9. 

Gradonačelnik bi povukao ovu točku jer bi želio da svaka stranka da jednog čovjeka pa 
da se zajedno pokuša donesti pročišćeni tekst u kojem bi se otklonili svi nedostaci. 

Predsjednica Komisije za dodjelu priznanja Lidija Žagar kaže da je osnovna dvojba o 
visini i vrsti nagrade za Nagrade za životno djelo i Godišnje nagrade Grada Delnica. 

Točka 9. se povlači s dnevnog reda. 

 

 

Točka 10. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Davorka Grgurić daje uvodno obrazloženje i govori da je PPU grada Delnica donesen 
2002. Godine bez izmjena i dopuna. Tokom godina došlo je do određenih potreba da se taj 
plan promijeni i prilagodi potrebama razvoja grada Delnica. Potrebno je pregledati sve 
komponente tog plana u detalje i u Odluci vidjeti koje dijelove plana treba mijenjati. Nakon 
ove Odluke ide se u postupak javne nabave za izradu izmjena i dopuna plana. 

Mladen Mauhar otvara raspravu. 

Ivica Briški kaže da su ljudi na Polanama hendikepirani jer ne mogu adaptirati svoj 
autohtoni objekt koji su imali te pozdravlja te izmjene. 

Davorka Grgurić govori da su tokom godina zahtjevi ljudi prikupljani i oni će biti 
proslijeđeni izrađivaču plana. Plan mora biti napravljen u skladu sa Prostornim planom PGŽ. 

Miroslav Mihelčić misli da je prioritet naći gradilišta. 

Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluka o izmjeni i dopuni PPU-a 
Delnice koja je jednoglasno prihvaćena. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 11. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 
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Davorka Grgurić napominje da je ovo usklađenje s rebalansom proračuna za 2011. 
godinu. Program je napravljen u skladu s nalazom i naputkom revizije 

S obzirom da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Mladen Mauhar daje na 
glasanje Odluku o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture u 2011. godini koja je jednoglasno prihvaćena. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 12. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Davorka Grgurić kaže da je iz ovog programa izbačena izgradnja vodovoda i odvodnje 
što je Gordana Piskač već ranije rekla. 

S obzirom da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Mladen Mauhar daje na 
glasanje Odluku o izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u 2011. godini koja je koja je jednoglasno prihvaćena. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 13. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Mladen Mauhar otvara raspravu. 

Miroslav Mihelčić pita da li poljoprivredni redar znači otvaranje novog radnog mjesta? 

Gordana Piskač odgovara da se ne radi o novom radnom mjestu nego je to u sklopu 
brdsko – planinskog programa koji se financira. 

Predsjednik Mladen Mauhar zatvara raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o agrotehničkim mjerama te uređivanju i održavanju 
poljoprivrednih rudina na području Grada Delnica koja je koja je jednoglasno prihvaćena. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 14. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 

Gradonačelnik kaže da u Izvješću sve piše i da nema potrebe pojašnjavati. 

Mladen Mauhar otvara raspravu. 

Ivica Briški je zadovoljan što su prisutni predsjednici MO s područja grada Delnica i 
nada se da će to biti stalna praksa. Želi da se MO daje više pažnje i više financijskog prostora. 
Dodaje da s Autobusnim kolodvorom nemamo alternativno rješenje i da će oporba pristupiti 
alternativnom idejnom rješenju te da se ne srlja u nešto što se nikada neće moći ispraviti. 
Smatra da je u Izvješću trebalo koju rečenicu reći i o pogreškama (protuzakonito primljene 
dnevnice) koje mogu biti nesvjesne i svjesne. 

Predsjednik Mladen Mauhar zatvara raspravu i daje na glasanje Izvješće o radu 
gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2011. godine koje prihvaćeno s osam glasova 
za i jednim glasom protiv. 

Izvješće se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

Završeno u 17:20 sati. 

 

 

 

 

Zapisnik sastavio 
Tibor Briški, dipl. oec. 

Predsjednik Gradskog vijeća 
Mladen Mauhar, dipl. ing. šum. 

 


